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MUISTIO 

1. Ajankohtaisia tiedotusasioita 

• Kilpailusääntökoulutukset kevään aikana 

i. Pääsiäisleirin urheilijat osallistuivat koulutukseen, mutta webinaarissa oli erittäin 

vähän osallistujia. Muistuttakaa seuroissa urheilijoita ja valmentajia tutustumaan 

päivitettyihin sääntöihin ennen SM-kisoja! 

• Huomioita kevään ja alkukesän kisoista 

i. Talkooväen vähyys on huolestuttanut kilpailujen järjestämisessä. Kuitenkin esim. 

PM-kisat saatiin lopulta järjestettyä hyvin ja järjestelyt saivat kiitosta muista 

maistakin. 

ii. Pohdittiin, että miten talkootyöntekijöitä esim. kisoihin olisi helpompi saada. 

Ehdotettiin, että valmiit talkootöiden listat, jossa olisi aukikirjoitettu talkootyön eri 

tehtävien sisällöt voisi auttaa saamaan talkootyöntekijöitä tehtäviin, kun ne on 

tarkasti määritelty. Lisäksi etukäteen ilmoitetut selkeät talkootyön edut, esim. 

ilmainen lounas kisapaikalla tms. voisi houkutella talkoolaisia. Ideoitiin, että olisi 

hyvä tehdä yleinen kilpailunjärjestäjän manuaali, jossa olisi kilpailun järjestäjän 

muistilista eri tehtäviin. 

iii. Liikennesäännöissä tapahtui PM-kisoissa paljon rikkomuksia. Liikennesäännöistä 

pitää edelleen koko ajan muistuttaa, niihin pitää puuttua tiukasti sekä olisi hyvä 

saada turva/tuomarivene lämmittelyalueelle. 

• Huomioita kevään ja kesän leireistä 

i. Talvileiri peruttiin vähäisen osallistujamäärän vuoksi. 

ii. Pääsiäisleirillä oli paljon soutajia ja myös seuravalmentajia. 

iii. PM-leirillä oli kohtalaisesti soutajia mutta vain liiton valmentajat. 

iv. Suurleirille on ilmoittautunut tosi vähän osallistujia. 

v. Osallistujamäärät ovat olleet siis erittäin vaihtelevia. Onko vähäiselle 

osallistujamäärälle tietyissä leireissä syitä: ajankohta, paikka tai joku muu? Onko 

kehitysehdotuksia tuleville leireille? Arveltiin, että talvileirillä oli vielä korona yksi 

syy vähäiselle osallistujamäärälle. Suurleirin ilmoittautuminen oli ehkä aika aikaisin 

ajatellen soutukoululaisia. Muuten arveltiin, että sattumalla osuutta asiaan ja että 

kannattaa vaan jatkaa leirien järjestämistä. 

• Tapahtumiin ilmoittautumisten kanssa on ollut haasteita monella 

i. ilmoittaudutaan myöhässä tai ei ilmoiteta muutoksista ajoissa, joten muistuttakaa 

seuroissa, että ilmoittauduttaisiin ajoissa, jotta järjestäjille ei tulisi ylimääräistä 

työtä. 

• Muistutus: seurojen tulee luoda kilpailut tapahtumakalenteriin ja myös muita tapahtumia 

voi laittaa liiton tapahtumakalenteriin 

• Lajin näkyvyys: kun jaatte kuvia tai videoita seuran tai lajin toiminnasta, niin tägätkää 

@melontajasoutuliitto, jolloin päivitystä voidaan jakaa liiton somekanavissa. 

2. Olympiasoudun strategiatyöstö 



• esiteltiin kooste seurojen vastauksista tilannearvioon ja tavoitteisiin liittyen ja täydennettiin 

vastauksia kokouksen keskustelun mukaan. Kooste seurojen vastauksista Power Point -

esityksessä. Ensin on nostettu useamman seuran vastauksissa olleet asiat ja ”lisäksi” -

kohdassa on yksittäisiä vastauksia. 

• suunniteltiin kilpailujärjestelmän kehittämistä esim. kokeiluun liiga tai cup, joka voisi 

elävöittää kilpailutoimintaa. Ehdotettiin lähtemään pienellä kynnyksellä liikkeelle, esim. 

pari kilpailua ensi kesälle. Kilpailut voivat olla järjestelyiltään kevyitä, kunhan saadaan 

kilpailuja. Pistelaskuehdotuksia oli, että olisi sekä henkilökohtainen pistekilpailu että 

seurakohtainen pistekilpailu, joka voisi houkutella enemmän soutajia. Myös eri veneiden 

sisällyttäminen mukaan varmistaa, että kaikenkokoiset seurat voivat osallistua. 

3. Muut asiat 

• ei noussut esiin muita asioita 

4. Seuraava lajijaoston kokous 25.7. klo 18 


